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AktualitySlovo úvodem

Z Břežan rovnou do televize
14. března jsme dostali možnost podívat se do zákulisí
České televize, a to díky Janu Kovaříkovi, redaktorovi ČRo.
Celou exkurzi jsme se pohybovali v budově zpravodajství,
v tzv. ótéence. 
Nejprve jsme jen letmo nahlédli do maskérny a pak nás
čekala krátká přednáška od pana Karla Vyhnala, který
nás celou dobu provázel. Dozvěděli jsme se některé
detaily o tom, jak to v České televizi funguje, jak to
vypadá, když se natáčí v terénu a spoustu dalších
informací. 
S nově nabytými vědomostmi jsme se přesunuli do
jednotlivých studií, odkud se vysílá. Viděli jsme studio,
kde vznikají sportovní zprávy, dále velice moderní studio
se zeleným plátnem, kde se natáčí Zprávičky a také
Události. Nejvíce času jsme strávili v místnosti, kde vzniká
třeba Horizont ČT24. Podívali jsme se i do režie. 
Celou prohlídku jsme zakončili v hlavní redakci
zpravodajství. Tam nám byly zodpovězeny poslední
otázky a mohli jsme vyrazit zpět do Břežan. 
Byla to pro nás nová zkušenost a děkujeme za tuto
skvělou možnost dozvědět se něco nového. Kdo ví, třeba
nás jednou uvidíte ve zprávách jako moderátory.

Adéla Kroupová
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Milé čtenářky, milí čtenáři, 
první vydání RedÁku letošního jara
jsme obohatili o nové rubriky – v tomto
a dalších číslech se můžete těšit na
minirozhovory s talenty naší školy a
také se dozvíte mnoho o pedagozích,
které denně potkáváte, v nové rubrice s
názvem Nej našich učitelů, logicky
začínáme s paní ředitelkou. 
Nemohli jsme samozřejmě vynechat
ani klasické aktuality z naší školy a
pokračujeme i v tradici autorského
komiksu ze školního prostředí.
Příjemné čtení za RedAkci přeje 

Filip Procházka

Dne 9. 4. se ve sportovní hale uskuteční turnaj
tříd z druhého stupně. Každá třída měla možnost
si vybrat několik žáků kteří ji budou v turnaji
reprezentovat ve sportovních disciplínách jako
opičí dráha, přehazovaná atd.
Díky spolupráci se vzdělávacím ústavem Život je
věda  a  s  jazykovou  školou  AKCENT  si  mohou  
i letos na naší škole žáci složit oficiální
CAMBRIDGE zkoušky z anglického jazyka. Tento
rok se  zkoušky uskuteční v  budově školy  dne  
25. 5. Zájemci si je mohli nanečisto vyzkoušet ve
středu 6. 3.
Dne 3. 4. se v naší sportovní hale udál volejbalový
turnaj mezi základními školami. Před čtrnácti
dny hrály dívky, tentokrát se souboje účastnili
chlapci. Náš tým vybojoval druhé místo. 

Žáci německého jazyka ze tříd 7.A a 7.B ve středu 6. března
zavítali do Pražského Goethe-Institutu. Goethe-Institut je
kulturní instituce zaměřená na propagaci německého jazyka a
kultury po celém světě, nabízí kurzy němčiny, pořádá kulturní
akce atp. Žáci si zde prohlédli největší německou knihovnu v ČR
a dozvěděli se spoustu nových věcí.

Foto: Filip Procházka
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Ondřej Kuncek



Škola plná talentů

Michal Nosek
S Michalem si taky jen tak nezahrávejte. Dlouhodobě se
totiž věnuje taekwondu. Chodí do 7.B.

Kdy jsi s taekwondem začal?
Teakwondo jsem začal dělat v první třídě pod klubem Fénix.
Jak často taekwondo děláš?
Tréninky mám každé pondělí a čtvrtek.
Máš v taekwondu nějaký sen?
Mým velkým snem je dostat se až do české reprezentace, ale to
je ještě na pár let.
Liší se nějak taekwondo od ostatních bojových sportů?
Taekwondo se liší od jiných bojových sportů tím, že to není jen
o přímém kontaktu ale i o sestavách, různých technikách apod.
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Helena Kozlerová   
Helču byste asi nechtěli naštvat. Tato
žákyně 4.C totiž pravidelně cvičí karate. 

Jak dlouho karate děláš?
Karate jsem začala dělat v pěti letech takže
asi pět let.
Co tě na karate nejvíce baví?
Nejvíce mě baví závody.

Dorota Drončovská
Dorota je zřejmě milovnice vody. Chodí
do 7.A a věnuje se jachtingu. S jejími
dovednostmi v tomto sportu už dokonce
vyhrála mistrovství Evropy. 

Jak ses k jachtingu dostala a proč jsi ho
začala dělat?
Děda mě vzal ve třech letech na velkou
plachetnici a od té doby se tomu věnuji.
Dělám ho tedy deset let.
Kde a pod jakým týmem trénuješ?
Jezdím za Yacht Klub CERE pod
Vyšehradem na Vltavě.
Čeho si v tomto sportu přeješ dosáhnout?
Dostat se na olympiádu.
Komu bys tento sport doporučila?
Všem, kdo mají rádi vodu a adrenalin.

Jak často karate
děláš?
Dvakrát týdně
chodím na trénink,
ale cvičím i doma.
Komu bys karate
doporučila?
Všem, kdo se chtějí
naučit bránit a najít si
nové kamarády.

Foto: archiv Doroty Drončovské

Foto: archiv Heleny Kozlerové

Foto: archiv Michala Noska

Júlia Macáková



NEJ našich učitelů

Komiks

Rozhovor

RedÁk
Občasník RedAkce ZŠ Dolní Břežany

Ročník 2023/2024, 4. číslo (duben 2024)
vyšlo 8. 4. 2024

Koordinátor RedAkce: Filip Procházka
Do vydání přispěli: Dominika Macáková, Júlia

Macáková, Denisa Kapitánová, Karolína E.
Smetanová, Adéla Kroupová,  Ondřej Kuncek

Korektura: Kateřina Urbanová
Náměty, články a podněty posílejte na adresu:

redakce@skolabrezany.cz
RedÁk – ročník 2023/2024 – číslo 4 – strana 4

Sleduj náš web!

NEJ paní ředitelky
Neoblíbenější jídlo: grilovaná krkovice s

chlebem
Nejoblíbenější země: Česká republika

Nejoblíbenější písnička: Básnířka od Jarka
Nohavici

Nejoblíbenější kapely: Čechomor,
Hradišťan

Nejoblíbenější dovolená: Sardínie
Nejoblíbenější město: Praha

Nejoblíbenější místo: jižní Morava
Nejoblíbenější předmět: tělocvik

Nejoblíbenější barva: modrá
Nejoblíbenější aktivity v dětství: hry na

indiány, vojáky, fotbal a míčové hry,
celkově venkovní hry

Adéla Kroupová a Karolína E. Smetanová

Co přesně znamená být HR
manažerka?

[...] když to shrnu, pracuje na
vytváření prostředí, kde se

zaměstnanci cítí podporováni,
povzbuzováni a kde mají

příležitost růst ve své pracovní
kariéře.

Bylo toto vaše vysněné
povolání? 

V době, kdy já jsem vyrůstala,
jsem ani nevěděla, že nějaké
HR existuje. Až [...] když jsme
museli podávat přihlášky na

vysokou, tak jsem volila mezi
studiem učitelství, psychologie 

Foto: Karolína E. Smetanová

Adéla Kroupová a Karolína E. Smetanová

„V korporátech jsem se
cítila vyhořelá,”
říká Kamila Menclová – naše HR manažerka a
kariérová poradkyně.

Ptal se Jan F.
Kovařík.

Foto: Seznam Zprávy

Kompletní rozhovor si můžete přečíst na
stránkách RedAkce.

a ekonomie. Vyhrála ta ekonomie [...]

https://www.skolabrezany.cz/zakladni-informace/redakce

